
	

        
Møtereferat 
 
Dato:  07.02.2017 
Klokkeslett: kl.18:00-19.00 
Sted:  Halti, møterommet Store Ste 
Til stede::  Hilde Nyvoll, Trond Hallen, Kristoffer Selstrøm, Ann Hilde Johansen, Merete 
Rasmussen Beate Jaatun 
Forfall:  Vidar Nikolaisen, Tove Frantzen. 
 
Saksliste 
 
Sak 10/17 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 
Møteinnkalling og saksliste godkjennes. 
 
Sak 11/17 Godkjenning av møtereferat fra 09.01 
Møtereferat godkjennes. 
 
SAKER TIL INFORMASJON 
 
Sak 12/17 Referater fra undergruppene 
Aldersbestemt: 
Futsalturnering 11.februar i idretttshalen.16 lag er påmeldt. Fire lag fra Burfjord og ett fra 
Kåfjord i tillegg til lagene fra Nordreisa. Norway Cup -gruppa er godt i gang med 
planleggingen. Flybilletter bestilles nå. Renate overtar etter Camilla som materialansvarlig i 
aldersbestemt gruppe.. 
Damelaget: 
Damelaget er kommet godt i gang med treningene. Treningssamling på Bardufoss 22 -
23.februar. Terminlista er satt. Det er lagt en kamp i Alta på fredag og i Vadsø på søndag. 
NIL sparer en del økonomisk på å ta de to kampene samme helg. Sandra Hallen blir ny 
representant for damelaget i styret. 
A-laget: 
Godt i gang med treningene. Nye spillere presenteres på facebooksida . Treningssamling i 
Alta 18.februar. En gruppe i Tromsø trener med Burfjord. Første seriekamp er 22. april borte 
mot Kvaløya. 
Annet: 
Ann Hilde Johansen og Merete Rasmussen skal delta på kretstinget. 
 
SAKER TIL BEHANDLING 
 
Sak 13/17 Årsberetning 2016 
Vedtak: Årsberetning 2016 godkjennes 
 
Sak 14/17 Årsregnskap 2016 



	

Vedtak: Årsregnskapet 2016 godkjennes. 
 
Sak 15/17 Sportsplanen 
Idrettsskolen sine yngste medlemmer får tilbud om å delta i serien fra 2017. Dette må løses i 
samarbeid med idrettsskolen. 
Vedtak: Sportsplanen godkjennes. 
 
Sak 16/17 Budsjett 2017 
Både inntekter og utgifter for aldersbestemt er økt på grunn av et juniorlag gutter. 
Vedtak: Budsjettet for 2017 godkjennes.  
 
Sak 17/17 Fordeling av stadionsponsing A-laget og damelaget 
Vedtak: A-laget og damelaget fordeler stadionsponsingen etter hvor mye hvert enkelt lag 
selger av stadionreklame. 
 
Sak 18/17 Fordeling av grasrotmidler 
Vedtak: Damelaget blir heretter også med på fordelingen av grasrotmidler til fotballgruppa. 
 
Sak 19/17 Eventuelt 
Etter forespørsel fra Forsvaret, som skal leie stadion to uker i mars, vil 3net oppgradere 
internetthastigheten på stadion og ønsker stadionreklame på kiosken for dette som sponsing 
av damelaget. 
Vedtak: Fotballgruppa takker for henvendelsen, men takker nei til dette tilbudet da A-laget og 
damelaget vil selge stadionreklame og trenger penger for å drifte lagene. 
 
 
 
Sekretær: Beate R .Jaatun 
Nordreisa IL   
fotballgruppa 


